

Visit by the Secretary of the Government (HKSAR)

On 20th May 2019, the Secretary for Financial Services and the Treasury Bureau, Mr. James Henry Lau Jr. JP., visited Rosaryhill Secondary School and communicated with students and teachers in order to understand the promotion of inclusive education in RHS.

Mr. Lau was first welcomed by a performance by the Lion Dance Team and School Orchestra which are made up of both local and non-Chinese students. The audience gave a round of applause for their brilliant performances. Mr. Lau was particularly amazed at the multiethnic team of lion dancers and believed that students can deepen their knowledge about Chinese culture by taking part in extra-curricular activities like this.

Following the performances, Principal So Pui Ting introduced our school to Mr. Lau and showed video clips of drone and dance competitions, which reflects our students' multiple intelligence outside of the classroom.

After that, Mr. Lau had a conversation with students in order to understand how they learn at school. He was impressed by students from various cultural backgrounds who stay together in the same class. He emphasized that this mixed allocation practice facilitates language learning in a bilingual environment and encourages academic exchanges among students. At last, Mr. Lau visited the music lesson of 1A to experience how a multi-cultural classroom can be.

Mr. Lau appreciated students' endeavor in academic studies and active participation in after-school interest groups. He encouraged students to set up a personal goal and strive for it diligently. Students found that they learnt a lot from the visit and sharing of Mr. Lau.

財經事務及庫務局局長到訪本校
勉勵學生訂立目標 努力向前

二零一九年五月二十日，財經事務及庫務局局長劉怡翔太平紳士蒞臨本校，與師生交流，藉此了解本校在推行融合教育方面的發展。

劉局長首先欣賞了由本地及非華語學生組成的醒獅隊及管弦樂隊的表演，各人對學生的精彩演出均報以熱烈的掌聲。劉局長特別欣賞由不同種族的學生組成的醒獅隊，認為學生可以通過課外活動，加深對中國文化的認識。

接著，蘇佩婷校長向劉局長介紹了本校的辦學情況，同場更播放了無人機和舞蹈比賽的短片，展示了我們學生在課堂以外多方面的才能。

其後，劉局長與學生對談，了解他們在學習上的情況。特別是不同種族的學生在同一班級上課，除了可以在學業上互相切磋外，亦有助中、英文的學習。最後，劉局長參觀了中一甲班的音樂課，了解不同種族的學生在課堂上學習的情況。

劉局長對學生努力學習之餘，又能積極參與課外活動以培養個人興趣，深表讚賞。劉局長更勉勵同學要訂立個人目標，努力朝著目標前進，同學深感獲益良多。